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Der blev afviklet 

ordinært skolebestyrelsesmøde mandag den 14. august 2023, kl. 17:00 – 19:00, skolens administration 

 

Deltagere 

 

Forældrerepræsentanter 

- Anka Sonne (forperson) 

- Dennis Daugaard (næstforperson) 

- Susanne Ager Höy 

- Kim Pedersen 

- Peter Vomb   

- Anette Boe Plum 

- Ela Nowicka 

 

 

Elevrepræsentanter 

- Silas Jenne Strand, 8A  - Jonas Lyng Bojesen, 8A

 

Medarbejderrepræsentanter 

- Anna Raasø Lautrup-Larsen - Lena Stærke 

 

Ledelsesrepræsentanter 

- Pernille Rigstad (skoleleder) - Linette Sanchez (leder af gruppe 2), referent

 

Fraværende: Anette, Lena (Jeanett Harup-Pelsen deltog som suppleant for Lena) 

 

Ny mellemleder, leder af gruppe 1 (0. – 4. klasse samt SFO), Stine Hjort Pedersen, deltog ekstraordinært i mødet 

for at blive præsenteret og stifte bekendtskab med skolebestyrelsen.  

 
 

-  

Punkt & 
tid 

Emne 
Hvad handler punktet om, til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. deadline. 

Formidling 

1 1700 Godkendelse af dagsorden (B) Godkendt  

2 1705 Skolebestyrelsen skoleåret 23/24,  
ny sammensætning (O) 

- Velkomst og præsentation 

 

Anka byder velkommen til SBs nye medlemmer. Anette 
er nyvalgt medlem, men har i dag fået tilladelse til at 
træde ud af bestyrelsen.  
Derefter kort præsentationsrunde. 

 

3 1715 Meddelelser (O)  
- Fra forperson 

- Fra øvrige medlemmer, sær-

ligt eleverne 

- Fra ledelsen 

Skolens økonomiskal munde ud i en handleplan. Skolen 
er i proces med den. 
Skolen har ca. 300 elever fordelt på 16 klasser heraf 30 
ukrainske børn.  
Ny mellemleder samt to nye skolepædagoger og 4 nye 
lærere til M-klasserne. Ellers ingen ændringer på per-
sonalesiden. 
 

 

4 1715 Budgetopfølgning primo august (O) 
 
Bilag 4.1 Budgetopfølgning primo 
august 
Bilag 4.2 Budgetramme primo august 
 

Skolen har valgt at budgettere stramt i forhold til M-
klasserne, da vi ikke er sikre på hvor mange børn der 
reelt er.  
Generelt: Underskuddet er lidt lavere end seneste bud-
getopfølgning. Der er dog fuld opmærksomhed på det. 
Bestyrelsen henstiller til at de enkelte posteringer 
overholdes. 

 

5 1725 Forretningsorden for skolebestyrel-
sen ((D/B) 

- Gennemgang og evt. revide-
ring 

Forslag til revidering fra skoleleder blev godkendt. 
Bestyrelsen sætter spørgsmålstegn ved en manglende 
stedfortræder. Bestyrelsen henstiller til at ordet mel-
lemleder på side 3 ændres til ”dennes stedfortræder”. 
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Bilag 5.1 Nuværende forretningsor-
den 
Bilag 5.2 Forslag til revideret forret-
ningsorden 
 

 

6 1735 Møderække og årshjul for skolebe-
styrelsen 

- Endelig vedtagelse af møde-
række (bemærk ønske om 
ændring fra den 7. dec. til 
den 14. dec.) 

- Årshjul: Oplæg og dialog 
 
Bilag 6.1 Årshjul, forslag 
 

Møderækken er ikke godkendt og tages op på næste 
møde. Skoleledelsen kommer med et nyt forslag. 
 
Årshjul er godkendt 

 

7 1750 BRKs budget 2024 – høring 
- Orientering om proces, her-

under afklaring af, hvem der 
skriver høringssvaret på 
vegne af bestyrelsen 

- Opmærksomhedsfelter 
- Dialog om forslag til budget 

2024 
- Opsamling, punkter der skal 

bemærkes i høringssvaret 
 
Bilag 7.1 – 7.8: Diverse bilag, budget 
2024 
 

Anka skriver høringssvar på vegne af SB. Fristen er 18/8 
kl. 12. Peter og Pernille står til rådighed for Anka i skri-
veprocessen. 
 
Skolens lokale afd. MED har sendt en skrivelse med 
kommentarer til Center for Skole. 
 
Konsekvenser ved kun ét skoledistrikt gennemgået og 
diskuteret. Det giver anledning til bekymring i bestyrel-
sen. 
 
Bestyrelsen vil i høringssvaret have fokus på det over-
ordnede og generelle, da spareforslagene er så omfat-
tende. 
 

 

8 1825 Klubtilbud for HRS-elever v. skolebe-
styrelsen (O/D/B) / v. Peter Vomb 

- Ønske fra forældre 
- Dialog  
- Beslutning. Herunder næste 

skridt 
 
Bilag 8.1 Mail til forperson v. Peter 
Vomb 
 

Forældrehenvendelse vedr. lokalt klubtilbud blev disku-
teret. 
 
Bestyrelsen anerkender behovet, men kan ikke forsva-
re, at der bliver afsat midler til det i skolens økonomi, på 
nuværende tidspunkt.  
 
Næste skridt kan være en undersøgelse af det reelle 
behov, evt. med egenbetaling og frivillig arbejdskraft. 
 
Anka retter henvendelse til Klub Nord for råd og vej-
ledning på baggrund af deres klubtilbud. 
 
Punktet tages op igen. 

 

9 1845 Evt. (O) Afklaring af, hvilken gård, der er benævnt lille gård i 
skolens ordensregler. 
 
Spørgsmål fra Gr. 2 ang. Mobiltelefoner. Der henvises til 
skolens principper.  
 
Skolen har afholdt O-løb i dag. Ros fra eleverne. 
 

 

10 1850 Til kommende møde(-r) (B) 
 

Møderækken for SB 
Klub /se punkt 8 
 

 

11 1855 Godkendelse af referat Godkendt  

Linette referent. 
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Mødet slut kl.  18.45 

 

Elev Jonas Lyng Bojesen 

 

Elev Silas Jenne Strand 

Forældrerepræsentant Anka Sonne 

Forældrerepræsentant Dennis Daugaard 

Forældrerepræsentant Kim Pedersen 

Forældrerepræsentant Peter Vomb 

 

Forældrerepræsentant Susanne Ager Höy 

 

Forældrerepræsentant Ela Nowicka 

Forældrerepræsentant Anette Boe Plum 

Medarbejderrepræsentant Lena Stærke 

 

Medarbejderrepræsentant Anna Raasø Lautrup-Larsen 

 


